
Beantwoording technische vragen Groen Links over het RVP geagendeerd voor de informatieve raad 

van 6 december 2018 

 

Vraag 1 

Op pagina 12 van het RVP staat: "We gaan in gesprek met onze bewoners die vinden dat er weinig 

naar ze wordt geluisterd". Is het duidelijk op welke manier deze doelgroep bereikt gaat worden? Zo 

ja, hoe gaat dit in zijn werk en gebeurt dat op dit moment al? 

 

Het gaat hier om de gesprekken die gevoerd worden door onder meer de wijkagenten en 

medewerkers van de gemeente. Er wordt zo veel mogelijk gepoogd te achterhalen waar het gemis 

van de inwoner zit . Daarnaast wordt ook aangegeven wat er wel en niet verwacht mag worden van 

de overheid in het voorkomende geval. Zo kan men oplossingen bereiken die niet altijd door de 

inwoner wordt gezien, bij voorbeeld door inzet van bemiddeling in plaats van formele handhaving. 

 

Vraag 2 

Op pagina 22 van het concept-plan wordt gesteld dat er voor de flex-capaciteit 150 vacatures zijn, 

waarvan het niet de verwachting is dat deze ingevuld worden. Wat is de reden dat deze vacatures 

naar verwachting niet ingevuld zullen gaan worden? 

De vacatures voor de niveau 2 functies (surveillanten) bij de politie moeten hoofdzakelijk worden 

opgevuld vanuit de opleiding op de politieacademie. De werving van nieuwe studenten heeft enige 

tijd stilgelegen en is inmiddels weer gestart.  De uitstroom van de opleiding is daarom niet groot 

genoeg om alle vacatures binnen de eenheid Amsterdam op te kunnen vullen in de komende jaren. 

(27 studenten ten opzichte van 90 opleidingsplaatsen). 

Daarnaast deels vanwege grote uitstroom: veel mensen zaten in de arrestantenzorg en zijn op andere 

functies gaan solliciteren en er een deel met functioneel leeftijdsontslag. 

 

Vraag 3 

Op pagina 22 staat een verdeling van capaciteit over onderdelen. Alle genoemde percentages 

opgeteld vormen 96% van de beschikbare capaciteit. Hieruit concluderen wij dat er voor de onderste 

twee punten, waaronder de inzet voor prioriteiten in dit RVP, samen 4% van de capaciteit 

beschikbaar is. Klopt dit? 

 

In de basiszorg van de politie zitten ook RVP taken. De optelling geldt voor de basisteams. Het klopt 

dat de capaciteit die binnen de basisteams specifiek voor de RVP prioriteiten beschikbaar is, onder 

druk staat en beperkt is. Dit neemt niet weg dat in al het basiswerk van de politie (bijv. wijkagenten, 

noodhulp) óók aan de prioriteiten wordt gewerkt. En ook de andere, regionale onderdelen van de 

politie (buiten de basisteams) werken aan de RVP-prioriteiten, zoals de recherche, de informatie-

afdelingen etc.  

Vraag 4 

Wat betekenen de afkortingen CUBT, ZSM en iPGA (ook geschreven als IpGA), die genoemd worden 

op pagina 22? 

CUBT: Calamiteiten unit basisteams: dat is samengesteld uit voor opsporing geoormerkte 

medewerkers van de basisteams in een district, dit team werkt onder verantwoordelijkheid van de chef 

districtsrecherche, en wordt ondersteund door medewerkers van de districtsrecherche.   



ZSM: Zo snel mogelijk: Diefstal, vandalisme of bedreiging zijn voorbeelden van veelvoorkomende 

criminaliteit. Voor deze zaken is er de zogeheten ZSM-aanpak, waarbij zaken vaak in één dag worden 

afgehandeld. Daders worden direct en zorgvuldig gecorrigeerd en er wordt recht gedaan de belangen 

van de slachtoffers en de samenleving. 

iPGA: Integrale Persoonsgerichte Aanpak : Veel gemeenten kennen personen die ernstige 

veiligheidsproblemen en/of ernstige overlast veroorzaken. Sommige plegers volharden in dit gedrag of 

‘groeien door’, vaak in combinatie met gedrags- of psychische problemen, verslaving enzovoort. Een 

integraal op de persoon toegesneden (mix van) interventie(s) is een succesvolle manier om deze 

plegers integraal, dus samen met ketenpartners als gemeenten, politie, OM en hulpverlening, aan te 

pakken. 

 


